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Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

 

Zápis č. 2/2019 
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného dne 

10. 4. 2019 od 16:00 hodin v obřadní síni Městského úřadu Beroun 

 

Přítomni:  

 

Členové komise:  Lenka Kuhar Daňhelová, Radek Dolejš, Jiří Filip, Mgr. Karolína 

Froňková, Mgr. Ivan Kůs, MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Bohumila 

Vokáčová   

Hosté:  Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi, Zdeněk Veselý, Bc. Michaela 

Škeříková, Ing. Pavla Dvořáková 

Omluveni:   Mgr. Pavel Veselý 

 

Zapisovatel:   Ing. Pavla Dvořáková 

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Bohumila Vokáčová   

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Informace o plnění usnesení z jednání zastupitelstva města a rady města 

4. Informace o Zprávě o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018 a Zprávě 

o činnosti Městského kulturního centra Beroun za rok 2018 

5. Různé 

 

Jednání: 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová, která určila 

zapisovatelem Ing. Pavlu Dvořákovou a ověřovatelem zápisu Mgr. Bohumilu Vokáčovou. 

Předsedkyně uvítala všechny přítomné a představila novou tajemnici komise Ing. Pavlu 

Dvořákovou. 

 

 

K bodu 2 – Schválení programu jednání 

 

Předsedkyně komise představila program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném 

znění. 

 

Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednání. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 3 - Informace o plnění usnesení z jednání zastupitelstva města a rady města 

 

Předsedkyně komise informovala o závěrech rady města, týkajících se působnosti komise 

(z jednání zastupitelstva města nevzešla žádná usnesení týkající se působnosti komise): 
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INFORMACE Z RADY MĚSTA BEROUN ZE DNE 13. 2. 2019 

 

73/7/RM/2019 Darování výtvarných děl umělců vystavujících v MGB za rok 2018 

I. Rada města souhlasí 

s přijetím věcných darů od umělců vystavujících v Městské galerii Beroun, a to 

dle přiloženého seznamu, a s uzavřením darovacích smluv s těmito umělci. 

II. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. vyhotovit a zajistit podpisy darovacích smluv mezi umělci a městem 

Beroun. 

Termín: 30. 4. 2019 

2. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic 

2.1. po uzavření darovacích smluv zařadit darovaná díla do majetku města 

Beroun. 

Termín: 15. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

74/7/RM/2019 Vyhodnocení slavnostního udílení cen TRILOBIT 2019 

I. Rada města bere na vědomí 

informaci o zhodnocení slavnostního předávání cen audiovizuální tvorby za 

uplynulý kalendářní rok TRILOBIT 2019. 

Usnesení: Přijato 

 

75/7/RM/2019 Střednědobý výhled rozpočtu Městského kulturního centra Beroun na období 

2020 - 2022 

I. Rada města schvaluje 

Střednědobý výhled rozpočtu Městského kulturního centra Beroun, IČ: 

00335371, se sídlem Holandská 118, 266 01 Beroun - Centrum, na období 

2020 - 2022 v předloženém znění. 

Usnesení: Přijato 

 

77/7/RM/2019 Střednědobý výhled rozpočtu Městské knihovny Beroun na období 2020 - 

2022 

I. Rada města schvaluje 

Střednědobý výhled rozpočtu Městské knihovny Beroun, IČ: 00065285, se 

sídlem U Kasáren 813, 266 01 Beroun, na období 2020 - 2022 v předloženém 

znění. 

Usnesení: Přijato 

 

INFORMACE Z RADY MĚSTA BEROUN ZE DNE 6. 3. 2019 

 

107/9/RM/2019 Žádost o finanční příspěvek na vydání monografie o svaté Ludmile 

I. Rada města souhlasí 

s uzavřením darovací smlouvy se spolkem Svatá Ludmila 1100 let, z.s. sídlem 

Za Lužinami 1084/33, 155 00 Praha 5, IČ: 049244479 na finanční dar ve výši 

10.000 Kč, určený na vydání reprezentativní monografie o svaté Ludmile. 

II. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. zajistit uzavření darovací smlouvy se spolkem Svatá Ludmila 1100 let, z.s. 

Termín: 30. 4. 2019 
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Usnesení bylo: Přijato 

 

108/9/RM/2019 Žádost o záštitu starostky města Beroun nad akcí "Festival ZUŠ 2019" 

I. Rada města a starosta města souhlasí 

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad akcí "Festival ZUŠ 2019", 

jejíž pořadatelem je Základní umělecká škola Václava Talicha, Husovo nám. 

77, 266 01 Beroun 1, IČ: 70845921, která se koná ve dnech 15. a 16. dubna 

2019. 

II. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. zajistit zpracování a předání záštity nad akcí "Festival ZUŠ 2019", jejíž 

pořadatelem je Základní umělecká škola Václava Talicha, Husovo nám. 77, 

266 01 Beroun 1, IČ: 70845921, která se koná ve dnech 15. a 16. dubna 2019. 

Termín: 30. 4. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

109/9/RM/2019 Informace o převzetí záštit v roce 2018 

I. Rada města bere na vědomí 

informaci o převzetí záštit v roce 2018 a doporučuje zastupitelstvu města 

přijmout obdobné usnesení. 

Usnesení: Přijato 

 

110/9/RM/2019 Vyhodnocení žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun v roce 

2019 na zájmovou činnost 

I. Rada města souhlasí 

s uzavřením veřejnoprávních smluv s žadateli o dotace na zájmovou činnost 

v roce 2019 a poskytnutím dotací v následujícím znění: 

1. Domu dětí a mládeže, p.o., IČ: 71294643, se sídlem U Stadionu 787, 

Beroun, na "Celoroční aktivity ve spolupráci s městem Beroun" ve výši 

18.000,- Kč. 

2. Pionýrské skupině Beroun - Závodí - Pionýr, z.s., IČ: 47559535, se sídlem 

Slapská 1499, Beroun, na projekt "Jarní prázdniny na horách - zimní tábor", 

který bude realizován v období 2. 2. - 9. 2. 2019, ve výši 10.000,- Kč. 

3. Křesťanskému klubu, o.p.s., IČ: 47515121, se sídlem Seydlovo nám. 24, 

Beroun, na projekt "Vytváříme rodinu i ve druhém pololetí - výtvarné 

a rukodělné aktivity pro děti z rodin ohrožených sociálním vyloučením" 

konaný v období 1. 1. - 30. 6. 2019, ve výši 10.000,- Kč. 

4. Základní kynologické organizaci Beroun č. 260, IČ: 47559756, se sídlem 

Hostímská 488, Beroun, na celoroční aktivitu "Výcvik a výchova psů", ve výši 

15.000,- Kč. 

5. Mladým ochráncům přírody, z.s. Trilobit, IČ: 04616391, se sídlem kpt. 

Jaroše 1047, Beroun, na akci "Práce s dětmi/den dětí", ve výši 5.000,- Kč. 

6. Rodinnému centru Slunečnice, z.ú., IČ: 26615509, se sídlem Bezručova 928, 

Beroun, 1) na celoroční projekt "Cvičení nás baví, veselí jsme i zdraví" ve výši 

10.000,- Kč, a 2) na celoroční projekt "Mámo, táto, kamarádi, bavíme se spolu 

rádi" ve výši 10.000,- Kč. 

7. Nadačnímu fondu GAUDEAMUS, IČ: 25228633, se sídlem Nerudova 

2283/7, Cheb, na "XXVIII. ročník Dějepisné soutěže studentů gymnázií", 

konanou 21. 11. 2019, ve výši 5.000,- Kč. 

II. Rada města nesouhlasí 
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s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s žadatelem o dotaci na zájmovou činnost 

v roce 2019 a tedy neposkytnout dotaci Ing. Kamile Ouředníkové, ░░░░ 

░░░░ bytem ░░░░ ░░░ Beroun-Hostim na "Hostímský ples". 

III. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, jimž byla tímto 

rozhodnutím Rady města Beroun přidělena dotace na zájmovou činnost. 

Termín: 31. 3. 2019 

1.2. zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena 

veřejnoprávní smlouva. 

Termín: 30. 4. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

113/9/RM/2019 Zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

ze dne 24. 1. 2019 

I. Rada města bere na vědomí 

zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun ze 

dne 24. 1. 2019. 

Usnesení: Přijato 

 

114/9/RM/2019 Zpráva o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018 

I. Rada města bere na vědomí 

zprávu o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018. 

Usnesení: Přijato 

 

115/9/RM/2019 Informace o zhodnocení XXXVI. ročníku Mezinárodního hudebního 

festivalu Talichův Beroun 

I. Rada města bere na vědomí 

informaci o průběhu XXXVI. ročníku Mezinárodního hudebního festivalu 

Talichův Beroun, konaného ve dnech 7. 10. až 13. 11. 2018. 

Usnesení: Přijato 

 

INFORMACE Z RADY MĚSTA BEROUN ZE DNE 3. 4. 2019 

 

175/12/RM/2019 Žádost o Záštitu starostky města Beroun nad krajským kolem Geologické 

olympiády 

I. Rada města a starosta města souhlasí 

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad krajským kolem Geologické 

olympiády, jehož pořadatelem je Muzeum Českého krasu, příspěvková 

organizace, Husovo nám. 87, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 00065293, 

které se koná dne 8. 4. 2019. 

II. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. zajistit zpracování a předání záštity nad krajským kolem Geologické 

olympiády, jehož pořadatelem je Muzeum Českého krasu, příspěvková 

organizace, Husovo nám. 87, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 00065293, 

které se koná dne 8. 4. 2019. 

Termín: 8. 4. 2019 

Usnesení: Přijato 
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Komise vzala usnesení na vědomí. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace z jednání rady 

města. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 4 – Informace o Zprávě o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018 

a Zprávě o činnosti Městského kulturního centra Beroun za rok 2018 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI MĚSTSKÉ KNIHOVNY BEROUN ZA ROK 2018 

 

Úvodní slovo k projednávanému bodu přednesla předsedkyně komise a otevřela prostor pro 

diskuzi. 

 

Mgr. Ivan Kůs vznesl dotaz k částce celkových příjmů rozpočtu Městské knihovny Beroun 

(dále jen „MK“). Ředitelka MK Bc. Michaela Škeříková reagovala, že se jedná o součet 

částky příspěvků města Beroun a příjmů MK z hlavní činnosti. 

 

V rámci diskuze byla projednána příprava rekonstrukce MK. 

 

MUDr. Kateřina Táborská se dotázala, kdo vede MK účetnictví. Ředitelka MK 

zodpověděla dotaz, že vzhledem ke skutečnosti nedostatečné personální kapacity MKC byla 

pro vedení účetnictví MK oslovena firma EKUS BEROUN, spol. s r.o. Vedení účetnictví 

touto firmou přinese finanční úsporu. 

 

Dále byl MUDr. Kateřinou Táborskou směrem k ředitelce MK vznesen dotaz k působení 

Berounské akademie a Virtuální univerzity 3. věku resp. pro koho jsou tyto projekty určeny. 

Na dotaz bylo reagováno, že se nejedná o akce pouze pro seniory, ale i pro nižší věkové 

kategorie. Přítomní se shodli, že Berounská akademie a Virtuální univerzita 3. věku slouží 

všem potřebám regionu a tudíž není nutné zakládat další univerzitu 3. věku.  

 

Na závěr Bc. Michaela Škeříková udělila pochvalu pracovnici mající na starost pobočku MK 

na Sídlišti. Současně zdůraznila nutnost tuto pobočku MK zachovat a zrekonstruovat 

(minimálně propadající se podlahy). Toto rozhodnutí bylo členy komise kvitováno.  

 

Usnesení:    Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí Zprávu o činnosti 

Městské knihovny Beroun za rok 2018. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI MĚSTSKÉHO KULTURNÍHO CENTRA MĚSTA BEROUN ZA 

ROK 2018 

 

Úvodní slovo k projednávanému bodu si vzali ředitel Městského kulturního centra města 

Beroun (dále jen „MKC“) Zdeněk Veselý a Ing. Simona Boldi a seznámili přítomné 

s výsledky setkání ředitelů berounských škol, které se konalo v Kulturním domě Plzeňka. Ing. 

Simona Boldi při té příležitosti poděkovala MKC o iniciativu svolat toto jednání, při němž 

byly ředitelé škol informováni o možnostech využití spolupráce s MKC – poskytnutí prostor 

a dalšího. Jednání bylo vyhodnoceno jako velmi přínosné. 
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Dále byla diskutována Klubová scéna a její rekonstrukce. Členové komise se shodli na velmi 

povedeném a krásném interiéru a zvoleném kvalitním programu. Ředitel MKC připomněl, že 

Klubová scéna je určena především pro setkávání spolků a nadstavbou jsou pak akce 

pořádané a placené MKC a tudíž je nelze pořádat každý měsíc. 

 

MUDr. Kateřina Táborská se dotázala na přípravy Komorní scény. Ředitel MKC reagoval, 

že se jedná o další místnost Kulturního domu Plzeňka a přiblížil její lokalizaci. Zmínil, že 

stavební přípravy pro Komorní scénu jsou naplánovány na rok 2019. Po dokončení by scéna 

měla velikostně pojmout cca 40 osob. 

 

Poté byla členy kulturní komise projednána otevírací doba Městského informačního centra 

(dále jen „MIC“). Ředitel MKC seznámil přítomné s úpravou otevírací doby reagující na 

nárůst zájmu veřejnosti k využití služeb MIC zejména v letních měsících - tj. v měsících 

červenci a srpnu (kdy jsou přijímáni pro práci v MIC studenti) byly do otevírací doby nově 

zařazeny soboty a neděle a naopak v pracovní dny byly hodiny otevření MIC ubrány. K takto 

upravené otevírací době MIC již nebyly vzneseny další dotazy. 

 

Dále proběhla diskuze k finančnímu přehledu hospodaření MKC v roce 2018. Mgr. Ivan Kůs 

zdůraznil „rozhýbání“ MKC jednak v růstu návštěvnosti a s tím také souvisejícího finančního 

hospodaření. K pochvale vzrůstající tendence se připojili i další členové kulturní komise.  

Na téma navázal Radek Dolejš s dotazem, v čem spočívá pokles návštěvnosti akce Talichův 

Beroun. Mgr. Ivan Kůs reagoval, že dané je způsobeno propadem návštěvnosti 

doprovodných akcí. Radek Dolejš zmínil, zda by nebylo vhodné podpořit marketing. Mgr. 

Ivan Kůs informoval, že taková podpora je již připravována a dále zmínil plánovaný on-line 

prodej vstupenek. S přesným časovým harmonogramem zavedení on-line prodeje vstupenek 

seznámil přítomné ředitel MKC. 

Jiří Filip požádal ředitele MKC Zdeňka Veselého o vysvětlení položky rozpočtu „Kultura“. 

Dotaz byl zodpovězen tak, že se jedná o akce pořádané pro město Beroun např. Velikonoce, 

Advent, přičemž výnosy jsou u této položky myšleny dotace. 

Vzhledem k široké diskuzi členů kulturní komise nad rozpočtem MKC bylo závěrem 

doporučeno ve Zprávě o činnosti MKC rozpočet více rozklíčovat resp. doplnit položkový 

rozpočet. Ředitel MKC členy komise obeznámil, že dne 25. 4. 2019 bude na MKC zahájen 

finanční audit. 

 

MUDr. Kateřina Táborská se dotázala na rezervační systém hlediště v kině. Ředitel MKC 

sdělil, že proběhla v daném změna – po novu již lze rezervovat 100 % sálu s výjimkou 

jednoho sedadla pro uvaděče (oproti dřívějším 30 %). 

 

Dále MUDr. Kateřina Táborská seznámila přítomné se svou zkušeností s účastí na akci 

pořádané Klubem přátel a hudby ve velkém sále Kulturního domu Plzeňka. Prostředí 

považovala za velmi chladné a příliš velké pro tak „komorní“ akci. Ředitel MKC reagoval 

s tím, že panu Endrlemu již doporučoval využití malého sálu. 

 

Další diskuze přítomných proběhla k tématu podpory MKC ostatních regionálních 

poskytovatelů služeb. V diskuzi byla zmíněna doporučení k důraznější podpoře těchto 

subjektů a s tím související i informovanosti o tom, že taková podpora ze strany MKC vůbec 

existuje (např. informovat o možnosti využití Klubové scény). Místostarosta Mgr. Dušan 

Tomčo téma uzavřel s tím, že šíření informací je úkolem i členů kulturní komise. 
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Mgr. Bohumila Vokáčová zmínila, že pěvecký sbor Bonbon byl vyřazen z programu 

KoláčeFestu, což považuje za reakci na jí vznesenou kritiku směrem k MKC. Místostarosta 

Mgr. Dušan Tomčo konstatoval, že takové případy je nutno řešit přímo s vedením MKC. 

Pokud i poté bude považovat poskytovatel kulturních služeb řešení své výtky jako 

nedostačující, obrátí se přímo na místostarostu Mgr. Dušana Tomču. Místostarosta připomněl, 

že takový postup platí i pro další obdobné případy. 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace:  

1. bere na vědomí Zprávu o činnosti Městského kulturního centra Beroun rok 

2018; 

2. doporučuje Radě města Beroun přijmout toto usnesení: 

„Rada města Beroun bere na vědomí Zprávu o činnosti Městského 

kulturního centra za rok 2018.“; 

3. žádá ředitele MKC, aby se zabýval připomínkami k činnosti MKC, které 

byly na tomto jednání vzneseny.  

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 5 – Různé 

 

V rámci tohoto bodu Mgr. Bohumila Vokáčová požádala o detailnější seznámení s výstupy 

v úvodu zmíněného setkání ředitelů MŠ a ZŠ a SŠ. Zdeněk Veselý se ujal slova 

a s konkrétními závěry jednání obeznámil přítomné např. zjištěn:  

- zájem MŠ o vystupování dětí na různých akcích, o galerijní činnost, o hudební 

a dramaturgické představení v dopoledních hodinách; 

- zájem ZŠ o prostory pro „výřady“, o představení různého typu; 

- zájem SŠ o prostor pro „výřady“; 

- zájem všech o klubovou scénu v dopoledních hodinách. 

 

 

Po vyčerpání programu bylo jednání ukončeno v 18:00 hodin. Termín dalšího jednání 

prozatím nebyl stanoven.  

 

 

Zapsala:  Ing. Pavla Dvořáková  ……………………………………….. 

 

Ověřil:   Mgr. Bohumila Vokáčová ……………………………………….. 

 

Předsedkyně komise:  Lenka Kuhar Daňhelová ……………………………………….. 

 


